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DER ELTERNBEIRAT | SZÜLŐI TANÁCS 
 
 

Jegyzőkönyv 
A Budapesti Német Iskola Szülői Tanácsának ülése  12.05.2022 

Időpont: 19.00 – 21:00    Helyszín: Aula 
Jelenlévők:   Jelenléti ív szerint 43 szülői képviselő (29 személyesen, 14 szülői képviselő 
meghatalmazással képviseltetve. Jelen van a Szülői Tanács Elnökségének 5 tagja is), Norbert 
Langen, Inken Hefele, Katalin Forgách (Alapítványi Tanács), Herr Bach (Tanári Tanács ) 
Német jegyzőkönyv: Torsten Braner 
Magyar jegyzőkönyv: Ágnes Szakolczai 
___________________________________________________________________________ 
 
NAPIREND 
 
1. Köszöntés, az ülés megnyitása  
2. Napirend jóváhagyása 
3. Iskolai testületek beszámolói 

a) Alapítványi Tanács beszámolója 
b) Iskolavezetés beszámolója 
c) Diákönkormányzat beszámolója 
d) Tanári Tanács beszámolója 

 
- zárt ülés –  
  
4. Szülői mandátumok az Alapítványi Tanácsban 
5. Sommerfest 2022/ Nyárünnep 
6. Egyebek   

   
1. NAPIRENDI PONT: KÖSZÖNTÉS, AZ ÜLÉS MEGNYITÁSA 

 
Anne Vizi köszönti a jelenlévő szülői képviselőket , vendégeket és megnyitja az ülést.  
Az ülés az eljárási szabályzat 6.1.pontja szerint határozatképes.  
 
 
 

2. NAPIRENDI PONT: NAPIREND JÓVÁHAGYÁSA 

 
A napirend egyhangúlag elfogadásra kerül.  
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3. NAPIRENDI PONT: AZ ISKOLAI TESTÜLETEK BESZÁMOLÓJA 

 
a) Alapítványi Tanács beszámolója 

 
Norbert Langen 2 fontos témával kapcsoaltban tájékoztat: 
 

- Szeptembertől egy további, harmadik csoport is  indul a 0. évfolyamban: Az iskola 
benyújtott egy tervet a Tervtanácshoz, melyben kérvényezte, hogy a meglévő konténerre 
emelet kerülhessen. Az így elkészült épületre kívülről a környezethez illő külső burkolat 
került volna. Sajnos ezt legnagyobb meglepetésre a hatóság  elutasította. Az Alapítványi 
Tanács az engedély megszerzése érdekében személyes találkozót kezdeményez. Az 
egyelőre elutasított bővítés ellenére a szeptembertől induló harmadik csoport helye a 0. 
évfolyamban megoldott.   

- Költségvetés tervezése: Az új tanévben jelentős bizonytalansági tényező az energia ára.  
Akár ötszörös emelkedéssel is  kell számolnunk.  

 
b) Iskolavezetés beszámolója 

 
Caroline Schmidt távollétében Anne Vizi felolvassa a  tájékosztatását: 
 
„Mivel a legutóbbi EBR-ülésre március végén került sor, és közben még húsvéti szünet is volt, 
csak néhány fontos információval szolgálhatok Önöknek. Az áttekinthetőség kedvéért 
felsorolom őket: 
 

1. A 8. évfolyamon nemrég folytattuk a prevenciós előadásokat (alkohol, dohányzás, drog) 
külső szakemberek bevonásával. 
A jövőben rendszeresen, a 7. évfolyam végén és a 10. évfolyamon kerül majd sor egy-
egy ilyen „rendezvényre”. 

2. Az idén végre ismét lehet kirándulásokat szervezni (május vége/június eleje). Lesz végre 
újra „Begegnungsfahrt”, sor kerülhet a 10 évfolyamban a szakmai gyakorlatra is.  
A 11. évfolyam a koncepciónak megfelelően német egyetemi városba utazik tanulmányi 
kirándulásra. Ennek a helyszíne idén Tübingen és Drezda lesz.   

3. A következő tanévtől egy újabb (harmadik)   0. osztályt is indítunk,  hogy még  több 
gyermeknek legyen lehetősége megszerezni a nyelvi feltételeket ahhoz,  hogy az 1. 
osztálytól kezdve az általános iskolánkba járhassanak. 
(Az általános iskolában továbbra is két első osztályt indítunk). 

4. A szóbeli érettségi vizsgákra a 06.13-06.16. közötti időszakban kerül sor. 
A német érettségi vizsgákon a KMK képviselője, Frau Forßbohm vizsgaelnökként vesz 
részt.  
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Az elmúlt 2 évben ez a Covid miatt erre nem volt lehetőség. 
5. A személyzeti kérdésekről (távozó és érkező tanárok) most még nem tudok biztos és 

végleges információkat adni 
... kivéve: Cornelia Hinz, a felső-tagozat koordinátora 8 év után (sajnos!) elmegy az 
iskolából. Utódja, Petersen asszony Berlinből érkezik, és augusztus 1-jén áll munkába. 

 
Legkésőbb a tanév végéig természetesen megkapják tőlem az aktuális információkat.” 
 
 

c) Diákönkormányzat beszámolója 

Elmarad mert az SMV képviselője nincs jelen.  
 
 

d) Tanári Tanács beszámolója 

A Tanári Tanács egyeztetésen fogja tisztázni mely területeken tud együttműködni a Szülői 
Tanáccsal  
 

–  Nyílt ülés vége 19:30 – 
 

–  Zárt ülés  – 
 
 
 

4. NAPIRENDI PONT: SZÜLŐI MANDÁTUMOK AZ ALAPÍTVÁNYI TANÁCSBAN 

 
a) Torsten Braner tájékoztatja a jelenlévőket a választás lebonyolításáról és arról, hogy a 

Szülői Tanács a választás eredménye egy ajánlás az alapítók számára arra vonatkozóan, 
mely 3 személyt szeretné a szülőket képviselő testület a Budapesti Német Iskola 
Alapítványi Tanácsában javasolni.  

 
b) A jeletkezők bemutatkozása pályázatuk beérkezésének időbeli sorrendje alapján: Norbert 

Hensch, Tamás Botka, Norbert Langen, Inken Hefele, Ákos Szekendy 
 

c) Pályázatok rövid megvitatása a szülői képviselők által  
 

d) A szavazás lebonyolítása (Lásd csatolt jegyzőkönyv) 
 

e) Torsten Branner tájékoztatja a jelenlévőket a választás eredményéről. Információ az 
ezután következő lépésekről (Alapítványi Tanács, Német Nagykövetség tájékoztatása az 
eredményről).  
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5. NAPIRENDI PONT: SOMMERFEST / NYÁRÜNNEP 2022 

 
 Szonja Lang tájékoztatja a szülőket.  
 
Szonja létrehoz egy WhatsApp-csoportot, ahol a közreműködő szülők kommunikálnak. 
 
A rendezvény időtartama még nem dőlt el, egy grafikust fognak megbízni, ezenkívül további 
dekorációról kell még gondoskodni. 
 
Egy cheerleader csoport, az iskolai  zenekar és a dobosok fognak fellépni. 
 
 

6. NAPIRENDI PONT: EGYEBEK 

 
Támogatási kérelem 
 

- Torsten Braner felolvassa Frau Thalhammer által benyújtott kiegészítő kérelmet. A 
kérelem a Musical-AG és a Band-AG közös próbájának kiegészítő támogatására 
vonatkozik, mivel a buszköltségek a legutóbbi ülésen elfogadott határozat óta jelentősen 
megemelkedtek. További 144.000,- forintos összegről van szó. 

- Határozati javaslat: Megpróbáljuk elérni, hogy a költségeket az egyesület (Förderverein)  
fedezze. Ha nem sikerül , akkor a Szülői Tanács fedezi a plusz költségeket.  

- Határozatképesség megállapítása: az 58 szülői képviselőből 38-an képviseltetik magukat, 
így az eljárási szabályzat 6.1. pontja szerint a testület határozatképes. 

- Az indítvány egyhangú elfogadása. 

 
Anne Vizi megköszöni a szülői képviselők részvételét.  
 
Ülés vége:  21:00 
 


